
Zbor krajanov o odvozu smeti

Vroč večer v Pirničah
Predlog organiziranega odvoza smeti iz

petih vasi je privabil v dvorano kakih 170
Ijudi, toliko še nikoli, po treh urah in pol bo-
gate razprave je nekako zvodenelo upanje
na uspeh, dvorano smo zapuščali z meša-
nimi občutki: začetek obetaven, konec pa
brez sklepa.

V krajevni skupnosti Pirniče so s precejšnjo
zamudo sklicali zbor krajanov, pred katertmi
naj bi pregledali minulo delo, ki je slonelo naj-
več na urejanju poti, razsvetljave, vendar so
na ta račun letele tudi pripombe. Cesta skozi tri
naselja je bila za razširitev že pred leti zakoli-
čena, nato pa je vse zamrlo; zdaj je leto
1984—85 že blizu, pa še nismo zvedeli, kako
daleč je ta akcija, so načrti pripravljeni(?!), je
denar na voljo? Poplave ob dežju bodo pone-
kod postavile dodatne zahteve, sicer pa drži,
da si odlašanja ne bi smeli dovoliti. Res tod ni
industrije, je pa močno delavsko in tudi
kmečko zaledje, vsi pa občutijo potrebo po
dobri cesti.

Burno pa je nastalo zaradi kontejnerjev za
smeti; v roku 10 dni bi moralo vsako gospo-
dinjstvo nakazati po 1900,00 din, brez razlage,
kje bodo te posode stale, po naselju niso pri-
merne ceste za tovornjake, vsak pa tudi na
svoje zemljišče gleda, kako bo na njem, pa
odprtih rok kontejnerjev ne morejo sprejeti.
Naselje z več prostora kot v mestu je obreme-
njeno tudi z drugačno mentaliteto, zaradi ka-
tere je treba več dogovarjanj, razlag, stroški za
odvoz smeti so kar visoki, glede na to, da mar-
sikaj od odpadkov lahko pobere vrt, njiva, peč.
Še najprej pa bi bili za to, da kdaj v letu zberejo
steklenino in drug material kot surovino za in-
dustrijo; ta predlog so krajani tudi podprli, je pa
vse ostalo odprto, dokler kontejnerjev ne ku-
pijo za potrebe vaščanov. Kot kaže, čaka
skupščino KS še obilo dela, kajti vsi smo za
snago, toda sedanji predlogi nekaterih v KS so
naleteli naodpor. Čeravno so preglasovali tisti
za odvoz smeti, pa je ostalo odprto, kje, kdaj in
kako s kontejnerji uresničiti predloge.
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